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2020. február 28.-án (pénteken) 

 

du. 17.00 órai kezdettel megtartott 

 

közmeghallgatásának 

 

 
Jegyzőkönyve 

 

 

Napirend: 

 
1.) Az önkormányzat és az önkormányzati hivatal 2020. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet megalkotása  

Előadó:  Erhard Gyula polgármester, Kató Pálné jegyző, Forgó János ÜB elnök,  
Gál Róbert  PEFTB  elnök 

 
2.)  Egyebek 
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Tartalomjegyzék 

 
Csanytelek Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2020. február 28. napján megtartott 
közmeghallgatás nyílt ülésének jegyzőkönyvéhez 
 
 
 
Rendelet száma:   Tárgya:   Oldalszám     E/NET/I     
 
 3 az önkormányzat és az önkormányzati hivatal 2020. évi    3 E/NET/I 
  költségvetéséről szóló 3/2020. (II. 28.) önkormányzati  

rendelet megalkotása 
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Jegyzőkönyv 
 
 
Készült:  Csanytelek Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2020. február 28-án (pénteken) du. 

17,00 órakor  közmeghallgatás keretében tartott ülésén. 
 
Az ülés helye:  Faluház nagyterme 
 
Jelen vannak:    Erhard Gyula   polgármester 
     Bérces Mariann   alpolgármester 

Mucsi István   képviselő 
     Forgó János   képviselő   

Somodi Balázs   képviselő 
Tülkös Ferenc   képviselő  
 Gál Róbert   képviselő 

 
Tanácskozási joggal megjelent:  Kató Pálné   Jegyző 

Bori Sándorné Jegyzői Irodavezető,  
jegyzőkönyvezető 

Tóth Józsefné Adó- és Pü. Irodavezető 
     Csányi László   Adó- és Pü. Irodavez. h. 
     59 fő lakosság köréből megjelent választópolgár 
 

1.) Napirend 
 

Tárgy:          Előadó: 
 Az önkormányzat és az önkormányzati hivatal 2020. évi   Erhard Gyula polgármester 
 költségvetéséről szóló önkormányzati rendelete megalkotása  Kató Pálné jegyző 
         Forgó János ÜB  elnök 
         Gál Róbert PEFTB elnök
     
(Tárgyi előterjesztés a Képviselő-testület ülésének jegyzőkönyve mellékletét képezi.) 
 
Erhard Gyula polgármester: Köszöntötte a megjelent képviselőket, tanácskozási joggal résztvevőket és a 
település lakossága köréből megjelent választópolgárokat. Megállapította, hogy az ülés határozatképes, az 
önkormányzat képviselő-testülete tagjai közül mind a 7 képviselő jelen van. Elmondta, hogy az 
önkormányzat szervezeti és működési szabályzatának megfelelően az önkormányzat és az önkormányzati 
hivatal éves költségvetését  a képviselő-testületnek közmeghallgatás keretében kell elfogadnia, az önkormányzati 
rendeletet megalkotnia.  Ezen rendelkezésnek eleget téve jelen közmeghallgatás keretében kerül sor az 
önkormányzati rendelet megalkotására.  
 
Bérces Mariann alpolgármester: Részletesen ismertette az önkormányzat és az önkormányzati hivatal 
2020. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezetet pontokba szedve. Nyomatékosította, hogy az 
önkormányzatnak jelenleg nincs hiteltartozása, lejárt esedékességű számlatartozása. A település fő 
foglalkoztatója még mindig az önkormányzat, Polgármesteri Hivatal és az intézmények. 
 
K é r d é s, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Erhard Gyula polgármester: Szavazásra bocsátotta az írásban kiadott önkormányzati rendelet-tervezetet, 
annak mellékleteit, melyből megállapította, hogy a képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal 
(ellenszavazat és tartózkodás nélkül) egyetértett azzal és megalkotta az önkormányzat és az 
önkormányzati hivatal 2020. évi költségvetéséről szóló 3/2020. (II. 28.) önkormányzati rendeletét. 
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Egyebek 
 

 
Erhard Gyula polgármester: Az eltelt 4 hónapban végzett munkájáról adott tájékoztatás keretében 
beszámolt a következőkről: 

- A Polgármesteri Hivatalban elkészült a beléptető rendszer, ami azt jelenti, hogy ügyfélfogadási 
időben van csak nyitva a főbejárat, tehát hétfőn, szerdán és pénteken. 

- A vagyonvédelem érdekében ismételten működésbe helyeztettük a riasztó rendszert. 
- Szólt az önkormányzat vagyongazdálkodásáról. 
- Elmondta, hogy a hűtőház működtetésére sikerült bérlőt találni. 
- A piac működtetésére a hivatalos működési engedélyt még nem kapta meg az önkormányzat, a 

működtetésével kapcsolatos önkormányzat rendelet hamarosan megalkotásra kerül. 
- A Volán képviselőjével történt egyeztetés eredményeként megoldódik a buszok parkolása, melyért 

használati díjat fizetnek. 
- A Képviselő-testület a mai napon hagyta jóvá a DIGI Kft-vel megkötendő szerződést, a 

műsorszóró torony felállítása helyének bérletére évente 500.-EFt+ÁFA bérleti díjat fizetnek. 
- A térfigyelő kamerák átvizsgálásra kerültek, lettek újak felszerelve. 
- Tovább folytatódik a közfoglalkoztatás a mezőgazdasági termelés és a szociális program 

keretében. Elmondta, hogy csökkent a közfoglalkoztatásra adott támogatás összege. A 
mezőgazdaságban megtermelt termékek felvásárlására sikerült szerződés kötni egy helyi 
vállalkozóval. 

- Ismertette a 2020. évi pályázati lehetőségeket 
- A település egyházi temetőjének működtetésével kapcsolatban elmondta, hogy a jövőben a 

temetőben a gondnoknál lehet majd intézni a temetéssel kapcsolatos ügyeket. 
- A sportpályán pályázatból megvalósul egy automata öntözőrendszer. 
- A községben működő 5 civil szervezet közül 4 nyert támogatást pályázati forrásból. 

 
 
H o z z á s z ó l á s: 
 
Forgó Henrik: A műsorszóró toronnyal kapcsolatban elmondta, hogy a Pókföldön korábban a Telekom 
működtetett műsorszóró tornyot, amelyet az önkormányzat megvásárolt, ennek a dokumentumai nála, 
illetve a számítógépén vannak, ezt érdemes lenne felajánlati a DIGI Kft-nek. 
 
Szántói Zoltán: Petőfi utcai lakosként kifogásolta az ott épülő csapadékvíz elvezető csatolna kiépítését, 
mivel az túl mély, nem jó az esése, ezért nem folyik el rendesen a víz belőle.  
 
Laczkó Róbert: Komoly problémát fog jelenteni az ott lakóknak a Petőfi utcai csatorna karbantartása. A 
nyílt csatorna helyett zártat kellett volna csinálni, valami változtatás van-e tervbe? 
 
Forgó Henrik: A beruházás megterveztetőjeként elmondta, hogy zárt csatornát szeretett volna, azonban 
csökkentették a pályázaton elnyert összeget, amely azonban nem volt elegendő. Gondot jelent még az is, 
hogy szabálytalanul belevezetik a csatornába a házaknál keletkezett csapadékvizet is.  
 
Erhard Gyula polgármester: Tudnak a problémáról, azonban egyenlőre nem lehet mit tenni, a 
beruházást úgy kell megvalósítani, ahogyan a tervekben szerepel, ellenkező esetben vissza kell fizetni a 
támogatást. 
 
Györgyiné Mészáros Erzsébet: Néhány utcában nem lehet úgy végig menni, hogy a kocsi ponyváját, 
vagy a kocsit végig ne húzza a kilógó faág. Ezeket le kellene vágatni a tulajdonosokkal, ha az nem tudja ezt 
megtenni, akkor pedig az önkormányzat végezze el. 
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 Erhard Gyula polgármester: Megköszönte a közmeghallgatáson megjelentek részvételét, s mivel  
további hozzászólás, észrevétel nem történt, a közmeghallgatást 19.00-kor befejezettnek nyilvánította. 
 
 
 

K.m.f. 
 

 
 

 
 Erhard Gyula        Kató Pálné 
 polgármester        jegyző 


